

ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ



ក្រសួងការពារជាតិ

សារថ្វាយព្រះពរ

សូមក្រាបបង្គំទូលថ្វាយ

ព្រះករុណា ព្រះបាទសម្តេច ព្រះបរមនាថ នរោត្តម សីហមុនី

ព្រះមហាក្សត្រ នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា ជាទីគោរពសក្ការៈដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ !

ក្នុងឱកាសជំនួញក្នុងប្រទេស នៃទិវាចូលឆ្នាំថ្មីឆ្នាំសកល គ្រិស្តសករាជ២០១៧ ទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំទាំងអស់គ្នា ក្នុងនាមថ្នាក់ដឹកនាំក្រសួងការពារជាតិ ព្រមទាំងនាយទាហាន នាយទាហានរង និងពលទាហានទាំងអស់ នៃកងយោធពលខេមរភូមិន្ទ ក្នុងនាមភរិយាខ្ញុំ និងខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់ សូមព្រះបរមរាជានុញ្ញាតលំឱនកាយវាចាចិត្តក្រាបបង្គំទូលថ្វាយនូវព្រះពរសព្វសាធុការ បរស្វស្តី សិរីវឌ្ឍនា វិបុលសុខ មហាប្រសើរគ្រប់យ៉ាង ចំពោះព្រះករុណា ព្រះបាទសម្តេច ព្រះបរមនាថ **នរោត្តម សីហមុនី ព្រះមហាក្សត្រ** នៃព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា ជាទីគោរពសក្ការៈដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត។ សូមព្រះអង្គគង់ប្រថាប់ ដើម្បីបានជាម្ចាស់ដ៏ត្រជាក់រស់ប្រជានុរាស្ត្រ នាំមកនូវសុខសន្តិភាព និងការអភិវឌ្ឍប្រកបដោយភាពសុខដុមរមនា សម្បូរសប្បាយ ចម្រងចម្រើនផ្តុំផ្តើមរុងរឿង ទាំងក្នុងពេលបច្ចុប្បន្ននិងទៅអនាគត។

ទូលព្រះបង្គំយើងខ្ញុំទាំងអស់គ្នា សូមសម្តែងថ្វាយនូវកត្តញ្ញកតវេទិតាធម៌យ៉ាងស្មោះស្ម័គ្របំផុត ចំពោះព្រះមហាករុណាទិគុណ របស់ព្រះករុណា ដោយព្រហ្មវិហារធម៌ ប្រកបដោយគុណធម៌ មនុស្សធម៌។ ព្រះអង្គតែងតែសន្តោសប្រោសប្រណី គិតគូរដល់ទុក្ខលំបាករបស់ប្រជានុរាស្ត្រជាកូនចៅរបស់ព្រះអង្គ ដែលទទួលរងដោយគ្រោះធម្មជាតិឬគ្រោះមហន្តរាយផ្សេងៗ ជួបប្រទះការលំបាកទីទីលក្រ ជានិច្ចកាល ព្រះអង្គតែងតែយាងចុះសាកសួរសុខទុក្ខ និងប្រទានព្រះរាជអំណោយដល់ប្រជានុរាស្ត្រជាកូនចៅរបស់ព្រះអង្គ នៅតាមបណ្តាជនបទ ខេត្ត ក្រុងនានា ក្នុងព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា។

ក្នុងឱកាសជំនួញក្នុងប្រទេសនេះ ទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំទាំងអស់គ្នា សូមព្រះបរមរាជានុញ្ញាតលំឱនកាយវាចាចិត្ត បូងសូងចំពោះគុណបុណ្យព្រះរតនត្រ័យ ព្រមទាំងវត្តស័ក្តិសិទ្ធិទាំងឡាយក្នុងលោក មានទេវតារក្សាព្រះមហាស្វេតច្នៃត្រ ព្រមទាំងព្រះរាជតេជបារមី នៃព្រះអតីតព្រះមហាក្សត្រ ព្រះមហាក្សត្រីយានីខ្មែរគ្រប់ព្រះអង្គ សូមទ្រង់ព្រះមេត្តាប្រោសព្រះរាជទាន ប្រសិទ្ធិពរជ័យ មហាប្រសើរ សូមព្រះអង្គទ្រង់ប្រកបដោយព្រះបរមសុខ មានព្រះរាជសុខភាពល្អបរិបូណ៌ ព្រះកាយពលមាំមួន ព្រះជន្មាយុយើងយូរ ដើម្បីទ្រង់គង់ប្រថាប់នៅជាម្ចាស់ដ៏ត្រជាក់ដល់ទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំទាំងអស់គ្នា ព្រមទាំងប្រជានុរាស្ត្រអស់កាលជានិច្ចនិរន្តរ៍តរៀងទៅ។

សូម **ព្រះករុណា ជាអម្ចាស់ជីវិតកម្ពុជារបស់លើស្បូន** ជាទីសក្ការៈទ្រង់ព្រះមេត្តាទទួលនូវការរកក្តីភាពដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត អំពីទូលព្រះបង្គំជាខ្ញុំទាំងអស់គ្នា។

សេចក្តីគូរពុំគួរ សូមទ្រង់ព្រះមេត្តាប្រោស។

សូមក្រាបបង្គំទូលថ្វាយនៅរាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ២៥ ខែ ធ្នូ ឆ្នាំ ២០១៦
ឧបនាយករដ្ឋមន្ត្រី រដ្ឋមន្ត្រីក្រសួងការពារជាតិ

នាយឧត្តមសេនីយ៍ ឡៅ ប្រាណ៍